
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 24.03.2021 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas og Christina Schrøder, Suppleant: 
Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 
Bestyrelsen afventer fortsat Frederiksberg Kommunes endelige godkendelse på projektet. 
 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Ved sidste vandaflæsning fra Frederiksberg Forsyning var der en stigning i forbruget, hvilket antages 

at skyldes merforbruget under Corona. 

 

• Better Home har været ude og besigtige ejendommen. I den forbindelse blev der fundet en 

fugtskade på loftet på Adilsvej. I samme forbindelse har Better Home givet en anbefaling om spuling 

af omfangsdræn og faldstammer. Bestyrelsen vil prøve at indhente tilbud. 

 

• Arbejdet omkring vandskaden i lejlighed 29/31 er fortsat i gang. 

 
 
4. Diverse 
Bestyrelsen opfordrer igen alle i foreningen til at holde opgange og andre fælles arealer fri for midler. Se 
nedenstående billeder som eksempel. 
 

 



 
 



 
 


